

မူဝါဒ ထုတ်ပြန်ချက်

ဤ မူဝါဒ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ လူနာဖြစ်သူ၏ ငွေစာရင်းအကောင့်များမှ ငွေသိမ်းကောက်မှုများသို့ သက်ဆိုင်နေသည့် Parkview Health ၏ လမ်းညွှန်ချက်များကို အဓိက ဖော်ပြသွားရန် ဖြစ်သည်။ ငွေပေးချေရာတွင်ရရှိနိုင်သည့် ရွေးချယ်မှုနည်းလမ်းများ၊ ထို့ပြင် ငွေပေးချေခြင်းမပြုသည့်ဖြစ်စဉ်တွင် အရေးယူဆောင်ရွက်ကောင်း ဆောင်ရွက်မည့် အရေးယူဆောင်ရွက်ချက် များ အစရှိသည်တို့နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို လူနာများထံသို့ ဤမူဝါဒပေါ်လစီမှ ဖော်ပြပေးပါသည်။ ဤမူဝါဒပေါ်လစီသည် Parkview ဆရာဝန်အသင်း (Parkview Physicians Group) ၊ Parkview နေအိမ်ကျန်းမာရေး (Parkview Home Health) ၊ နေအိမ် ပေါင်းစပ်ပါဝင်မှု (Home Infusion) သို့မဟုတ် Parkview ဂေဟစောင့်ရှောက်မှု (Parkview Hospice) သို့မဟုတ် အခြားသော Parkview နှင့် ဆက်စပ်သော မည်သည့် ဆေးရုံ မဆို၌ တက်ရောက် ဆေးကုသမှု ခံယူနေပြီး ဆေးကုသစရိတ် ကြွေးတင်နေသေးသော လူနာအားလုံး နှင့် အကျိုးပိုင်သက်ဆိုင်ပါသည်။ Parkview ၏ မိတ်ဖက် ဆေးရုံများ မှာ ဤသို့ သတ်မှတ် ပြဌာန်း ထားပါသည် - Parkview Hospital Randallia ၊ Parkview Behavioral Health ၊ Parkview Regional Medical Center ၊ Parkview Orthopedic Hospital ၊ Parkview Whitley Hospital ၊ Parkview Huntington Hospital ၊ Parkview Noble Hospital ၊ Parkview LaGrange Hospital ၊ Parkview Wabash Hospital နှင့် Parkview Warsaw စသည်တို့ ဖြစ်ကြပါသည်။ ဤ မူဝါဒ အား Parkview Health ၏ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီ မှ အတည်ပြု ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ဝေါဟာရ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ

ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် လျှောက်လွှာကာလဆိုသည်မှာ တစ်စုံတစ်ဦးထံသို့ ကုသစောင့်ရှောက်မှု ထောက်ပံ့ပေးသည့်နေ့စွဲ၌ စတင်ပြီး၊ ၎င်းစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ငွေတောင်းခံလွှာထွက်ဆိုချက်အား ပထမအကြိမ် ပေးပို့ပြီး နေ့ရက်မှ ရက်ပေါင်း 240 မြောက် နေ့ရက်တွင် အဆုံးသတ်သော ကာလတစ်ခုအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။

လုပ်ထုံးလုပ်နည်း

A. စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်နိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများ

စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်နိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများအား ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် အချိန်တွင် သို့မဟုတ် ၎င်းအချိန်မတိုင်မီတွင် ပေးချေမှုပြုနိုင်ပါသည်။

B. စိတ်ကြိုက် မရွေးချယ်နိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုများ

လူနာ၏ အခြေအနေပေါ်မူတည်၍ အာမခံ များကို ဖိုင်တွဲထားပါမည်။ ဆေးရုံ ဆင်းချိန် ပေါ်မူတည်ပြီး မိမိကိုယ်တိုင် ငွေပေးချေရမည့် အပိုင်းအတွက် ကုန်ကျမှု ကို အတောင်းခံ ပါလိမ့်မည်။ သဘောတူညီချက်စာချုပ်အရ တားမြစ်ထားသည့်အခြေအနေမှလွဲ၍ အာမခံ ငွေတောင်းခံလွှာ သတ်မှတ်ရက် ရက်ပေါင်း ၆၀ အတွင်း မည်သည့် ငွေ မပေးချေ ရသေးသော လက်ကျန်စာရင်းများမဆိုအတွက် လူနာ မှ ငွေပေးချေပါလိမ့်မည်။

1. လူနာ/ဂရန်တီပေးအာမခံပေးသူထံသို့ လစဉ် ထုတ်ပြန်ချက်များကို အနည်းဆုံး သုံး ကြိမ်ထက်မနည်းဘဲ ပေးပို့ သွားပါလိမ့်မည်။
2. လူနာများအနေနှင့် ငွေပေးချေရန် ငွေပေးချေမှုနည်းလမ်း အမျိုးအစား သုံးမျိုးအား ရရှိနိုင်ပါသည်။
 - a. ငွေပေးချေမှု ပုံစံ တစ် - Parkview ၏ ဝန်ထမ်းမဟုတ်သည့် လူနာများ သို့မဟုတ် Parkview ဝန်ထမ်းများ၏ ဗီဒီယိုသို့မဟုတ် လူနာများအနေဖြင့် ပထမဦးဆုံး ထုတ်ပြန်သည့် ဂရန်တီအာမခံပေးသူ ထုတ်ပြန်ချက် မှ ရက်ပေါင်း 27 ရက် အတောအတွင်းတွင် ကုန်ကျစရိတ်များအား အပြည့် ပေးချေနိုင်ပါက (ဆေးရုံပုံစံ ဆောင်ရွက်မှုများ အတွက်သာ) 10% လျှော့စျေး အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်။
 - b. ငွေပေးချေမှု ပုံစံ နှစ် - (12) လ ထက် မကျော်လွန်သော အတိုးမဲ့ ငွေပေးချေမှု တိုက်ရိုက် ငွေပေးချေသည့် စနစ် အား ရရှိနိုင်ပါသည်။ ယင်း စနစ် အတွက် လစဉ် ပေးချေရမည့် အနည်းဆုံးသတ်မှတ်ငွေကြေးပမာဏ မှာ 25 ဒေါ်လာ ဖြစ်သည်။
 - c. ငွေပေးချေမှု ပုံစံ သုံး - ပထမဦးဆုံး အကြိမ် ဂရန်တီအာမခံပေးသူ ထုတ်ပြန်ချက် မှ ရက်ပေါင်း 27 ရက် အတောအတွင်း ချေးငွေအား စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထား သမျှကာလပတ်လုံး ငွေသားပေးချေမှုများအတွက် ကမ်းလှမ်းထားသည့် တူညီသော လျှော့စျေးခံစောင့်နှင့်အတူ အတိုးနှုန်းလျော့နည်းသည့် ချေးငွေဆိုင်ရာ ရွေးချယ်မှုတစ်ခုအား ရရှိနိုင်ပါသည်။ လူနာသည် ချေးငွေအား ပေးချေရန် ပျက်ကွက်ပါက၊ လျှော့စျေးကို နောက်ပြန်ဆုတ်ပြီး လူနာ၏ အကောင့် ကိုငွေသိမ်း ကောက်မှုပြုသည့် အေဂျင်စီ စာရင်းထဲ၌ ထည့်သွင်း လိုက်မည် ဖြစ်သည်။
 - d. ဆေးကုသမှု စရိတ် မပေးချေနိုင်သည့် လူနာများအတွက် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအား ရရှိကောင်း ရရှိနိုင်ပါသည်။ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် ရွေးချယ်နိုင် သည့်များအတွင်းတွင် အစိုးရဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များ သို့မဟုတ် ဆေးရုံ၏ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီတစ်ခုဆင့် အခမဲ့ ပြုစောင့်ရှောက်မှုများ စသည်တို့ ပါဝင်ပါသည်။ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီအား Parkview.com တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် ဆေးရုံငွေကိုင်ရုံးခန်းတစ်ခုခုသို့ သွားရောက်ခြင်းအားဖြင့်၊ သို့မဟုတ် လူနာငွေစာရင်းဌာနထံ 260-266-6700 သို့မဟုတ် အကောက်ခွန် အခမဲ့ဖြစ်သည့် 855-814-0012 သို့ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာကာလ အတောအတွင်း မည်သည့်အချိန်၌မဆို ငွေကြေးဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် လူနာဖြစ်သူသည် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအား ရိုးရှင်းသောဘာသာစကားဖြင့် အကျဉ်းချုပ်ရေးသားချက် (PLS) နှင့် လျှောက်လွှာလုပ်ငန်းစဉ်များအား လူနာဖြစ်သူထံသို့ ပေးပို့သည့် ထွက်ဆိုချက်တစ်ခုစီအတွင်း ပါဝင်ထည့်သွင်းထားပါသည်။

C. ငွေပေးချေရန် ပျက်ကွက်မှုအတွက် အရေးယူဆောင်ရွက်ချက်များ

1. အထက်ပါ B ထဲ၌ ဖော်ပြထားသည့် အတိုင်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်မှုများပြုလုပ်ရန် ပျက်ကွက်မှု သို့မဟုတ် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒ ပေါ်လစီတစ်ခု လက်အောက်ရှိ ထောက်ခံခွင့်ပြုချက်အတွက် လျှောက်ထား၊ လက်ခံရရှိရန် ပျက်ကွက်မှုတို့သည် ငွေပေးချေခြင်းမရှိသည့် အတွက်ကြောင့် ငွေသိမ်းကောက်ခြင်း ဆိုင်ရာ အေဂျင်စီကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်း တစ်ခုအတွင်း ငွေစာရင်းအကောင့်အား နေရာချထားခြင်းခံရသည့် ရလဒ်အား ထွက်ပေါ်ကောင်း ထွက်ပေါ်စေနိုင်ပေသည်။
2. ငွေသိမ်းကောက်ခြင်းဆိုင်ရာကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်း အေဂျင်စီသည် ယင်း အကောင့် ကို အခြား ခရက်ဒစ် အကြွေး အကြောင်းကြားသည့် ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းအေဂျင်စီ တစ်ခု သို့မဟုတ် သုံးခုစလုံး ထံသို့ အသိပေး အကြောင်းကြားကောင်း အကြောင်းကြားနိုင်ပါသည်။ ထို့ပြင် ငွေကောက်သိမ်းမှုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းအေဂျင်စီသည် တရားဆွဲဆိုမှု ပြုကောင်းပြုပြီး၊ ငွေပေးချေခြင်းမရှိသည့် အတွက် ကြောင့် လူနာဖြစ်သူနှင့်ဆန့်ကျင်ပြီး တရားဆုံးဖြတ်မှုတစ်ခုအား ရယူကောင်း ရယူပေမည်။ လူနာဖြစ်သူ အကြွေးတင်ကျန်နေသည့် ပမာဏအား ဖော်ပြထားသည့် ပထမအကြိမ် နောက်ဆက်တွဲထွက်ဆိုချက်တစ်ခုအား လူနာဖြစ်သူထံသို့ ပေးပို့ပြီးသည့်နောက်မှ ရက်ပေါင်း 120 ကြာမြင့်ပြီးသည့်အထိ ၎င်းအရေးယူဆောင်ရွက်ချက်အား ပြုလုပ်အုံးမည်မဟုတ်ပေ။
3. လူနာဖြစ်သူအား ငွေသိမ်းကောက်မှုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းအေဂျင်စီတစ်ခုအတွင်း နေရာချထားခံရပြီးဖြစ်သည့်တိုင် လျှောက်လွှာကာလ အတောအတွင်း မည်သည့်အချိန်၌မဆို လူနာ ဖြစ်သူသည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် လျှောက်ထားကောင်း လျှောက်ထားနိုင်ပေသည်။ ၎င်းတို့၏ လျှောက်လွှာမတိုင်မီ ရက်ပေါင်း 120 နှင့် 240 ကာလအကြား အခမဲ့ ကုသစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ၎င်းတို့လျှောက်ထားသည့်အပေါ်တွင် လူနာဖြစ်သူထံသို့ ၎င်းတို့၏ ပထမအကြိမ် သတိပေးအကြောင်းကြားချက်အား ပေးပို့ခွင့်ပါလျှင် အခမဲ့စောင့်ရှောက်မှု လျှောက်လွှာ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်ပြီးသည့်အချိန်အထိ အထက် C, 2 မှ ဆောင်ရွက်ချက်များအား ဆိုင်းငံ့ထားမည် ဖြစ်သည်။